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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 3. 6. 2014. 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
  
Program:  
1. Výzva č. 3/2 na podporu talentovaných žiakov 
2. Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2014 
3. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie havarijných 
stavov v školách a školských zariadeniach  
4. Analýza čerpania finančných prostriedkov z fondu  opráv a údržby v školách a školských  
zariadeniach 
5. Rôzne  
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý – predseda komisie privítal na zasadnutí hostí a prítomných členov 
komisie školstva. Oboznámil ich s programom zasadnutia. Program zasadnutia bol 
jednomyseľne schválený. 
 
1. Výzva č. 3/2 na podporu talentovaných žiakov 
Materiál výzvy bol doručený všetkým členom komisie.  
PaedDr.Černý- uviedol, že  suma 1100 € ostala práve na výzvu č.3/2-talentovaní žiaci. 
Mgr. Barcziová informovala členov komisie o výzve na podporu talentovaných žiakov. 
Uverejnenie výzvy bude zverejnené po schválení komisiou. Termín podania projektov je do 
31.7.2014.  
Komisia školstva jednomyseľne schválila Výzvu č. 3/2 na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2014 pre oblasť: „Vzdelávanie a výchova 
detí a mládeže na podporu talentovaných žiakov“. 
 
2. Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2014. 
Predseda komisie PaedDr. Černý navrhol vyplatenie odmien pre členov KŠ – neposlancov za 
I.polrok 2014 v plnej výške. 
 
Komisia školstva jednomyseľne schválila návrh predsedu komisie PaedDr. Petra 
Černého na vyplatenie odmien pre členov komisie neposlancov za I. polrok 2014 na 
základe vyhodnotenia účasti na všetkých rokovaniach.  
 
 
3. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie 
havarijných stavov v školách  a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Galanta  
Materiál obdržali všetci členovia komisie mailom. 
Mgr. Barcziová informovala  komisiu o čerpaní rozpočtu na riešenie havarijných stavov v    
I. polroku 2014 vo výške 13 380, 36 €.  
PaedDr. Černý -predložil žiadosť riaditeľky ZŠ Sídl.SNP o poskytnutie finančnej čiastky 
z havarijného fondu mesta na krytie výdavkov pri výmene oboch častí schodiskovej dosky, 
žiada poskytnutie finančných prostriedkov v sume 3000 €, aby sa mohli uskutočniť stavebné 
práce na oboch častiach  budovy  ZŠ Sídl.SNP. 
Mgr. Benkovič- podotkol, že nie je to havária 
Predložené boli dve cenové ponuky. 
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Komisia školstva MsZ sa jednomyseľne uzniesla  na poskytnutí finančných prostriedkov 
pre ZŠ Sídl. SNP z finančných prostriedkov určených na havarijný stav vo výške 1500 € 
pre obe  časti schodiskových dosiek . 
 
KŠ berie na vedomie „Analýzu čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na 
odstránenie havarijných stavov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Galanta.“ 
 
4. Analýza čerpania finančných prostriedkov z rekonštrukčného fondu v školách 
a školských zariadeniach. 
Materiál odbržali všetci členovia komisie mailom.  
Predseda komisie PaedDr. Černý vyzval Mgr. Barcziovú, aby uviedla predkladaný materiál.  
Mgr. Barcziová uviedla, že materiál bol vypracovaný na základe predložených požiadaviek 
škôl a šk. zariadení na rekonštrukčné práce. Tieto sa vykonávajú každoročne v letných 
mesiacoch. 
Mgr. Biró – treba posúdiť čo je potrebné a čo nie je potrebné, čo treba riešiť prioritne. 
Taktiež podotkol, či finančná čiastka 3000 € pre CVČ Spektrum na  výmenu okien, by nebolo 
na zváženie prerokovať aj možnosť doložiť radšej finančnú čiastku na strechu, ktorá je 
momentálne  prioritnejšia. 
PaedDr. Černý- ohľadne kanalizácie na elok. triede MŠ Sídl. SNP-v sume cca 17.800€ 
prioritne hľadať iné zdroje   financovania. 
Komisia školstva berie na vedomie Analýzu čerpania finančných prostriedkov 
z rekonštrukčného fondu v školách a školských zariadeniach . 
 
5. Rôzne 
 
Na záver predseda poďakoval za účasť. Ďalšie zasadnutie komisie sa uskutoční 26. augusta 
2014 o 14,00 hod. Materiál a pozvánka budú doručená emailom.  
 
 
 
 
 
        PaedDr. Peter Černý v. r. 
                        predseda komisie  
V Galante, dňa  4.6.2014 
Zapísala: Mgr. Katarína Barcziová 


